

《Jon Bon Jovi 确认儿子已经和《怪奇物语》女演员结婚》

Jon Bon Jovi has confirmed that his son, Jake, has married British actress Millie Bobby Brown at an intimate ceremony.

乔恩·邦·乔维确认他的儿子杰克与英国女演员米莉·博比·布朗已经在场亲密的仪式上结婚。



Bon Jovi was asked about the rumors that the couple had tied the knot during an appearance on the BBC 's “ The One Show ” on Tuesday.

邦·乔维周二在BBC的《The One Show》节目中被问及这对夫妇是否已结婚的传闻。

“ They ’ re great, ” said Bon Jovi in response to being asked how the happy couple are.

在被问及这对幸福夫妇的情况时，邦·乔维回答说：“ 他们很棒。 ”

“ They ’ re absolutely fantastic. It was a very small family wedding, and the bride looked gorgeous, and Jake is happy as can be. And yeah, it ’ s true, ” he said, confirming reports of the wedding.

“ 他们简直太棒了。那是一场非常小型的家庭婚礼，新娘看起来美极了，杰克也高兴得不得了。是的，这是真的， ” 他确认了婚礼的报道。

The couple first shared news of their engagement in April 2023, and Brown, 20, told the story of how Bongiovi, 22, proposed in an appearance on “ The Tonight Show ” with Jimmy Fallon in March.

这对夫妇于2023年4月首次宣布订婚的消息，20岁的布朗在3月与吉米·法伦一起出现在《The Tonight Show》节目中，讲述了22岁的邦焦维是如何求婚的。

“ Basically, Jake and I bonded over diving. We love diving, we got our diving licenses together, ” said the “ Stranger Things ” star, before explaining that his marriage proposal came underwater.

“ 基本上，我和杰克是通过潜水走到一起的。我们热爱潜水，一起考取了潜水执照， ” 这位《[怪奇物语](#)》的明星解释说，然后她描述了求婚是在水下进行的。

“ He gives me like a shell and I like, turn it over and it ’ s a ring, ” she said. “ And I like, looked at him and he was like, ” Brown said, mimicking Bongiovi talking under water.

“ 他给了我一个贝壳，我翻过来一看，是个戒指， ” 她说。 “ 我看着他，他就像…… ” 布朗模仿着邦焦维在水下说话的样子。

“ So I was like okay, ’ ” Brown said making the okay gesture. “ And I think it was underwhelming, but we freaked out. ”

“ 然后我就说 ‘ 好的 ’ ， ” 布朗做了一个表示 “ 好的 ” 的手势说， “ 我觉得这有点平淡无奇，但我们还是吓坏了。 ”

Millie Bobby Brown reveals the deep way Jake Bongiovi proposed to her “ Anyway he puts the ring on my hand and as I go to show him the ring falls off my finger, plummets like, so fast, it was like a cinematic movie, ” Brown said.

米莉·博比·布朗透露了杰克·邦焦维向她求婚的特别方式 “ 反正他把戒指戴在我手上，我去给他看的时候戒指从我的手指上掉了下来，就像快速坠落一样，就像电影里的场景一样， ” 布朗说。

Bongiovi managed a deep dive to get the ring back.

邦焦维设法进行了一次深潜，找回了戒指。

“ Jake threw himself, like so deep, like the diver was like, ‘ You can ’ t do that, like your ears … literally your brain will explode. ’ ”

“ 杰克潜得那么深，潜水员说： ‘ 你不能这样做，你的耳朵……你的大脑真的会爆炸。 ’ ”

“ It ’ s a reflection of who he is and I feel like we ’ re always going to have each other ’ s back and if anyone drops the ball, we got it, ” Brown said.

“ 这是我们两人性格的反映，我觉得我们会一直支持彼此，如果谁掉球了，我们会接住它， ” 布朗说。

And the couple have the backing of Bon Jovi despite getting married at such a tender age.

尽管两人年纪轻轻就结婚，但他们仍然得到了邦·乔维的支持。

“ I don ’ t know if age matters, ” he said during an appearance on SiriusXM ’ s “ Andy Cohen Live in May 2023.

“ 我不知道年龄是否重要， ” 他在2023年5月SiriusXM的《安迪·科恩直播》节目上说。

“ You know, if you find the right partner and you grow together, I think that would be my advice really, is growing together is wise, ” he said.

“ 你知道，如果你找到了合适的伴侣并一起成长，我想这就是我要给出的建议，一起成长是明智之举， ” 他说。

“ Growing together and so I think that all of my kids have found the people that they think they can grow together with and we like ‘ em all. ”

“ 一起成长，所以我认为我的孩子们都找到了他们认为可以与之一起成长的人，我们都很喜欢他们。 ”